
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 1. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 491
Hvorfor medtog ministeren ikke Jupiter-databasens oplysninger om problemet
med nitratindhold i små, private vandforsyninger i sin besvarelser af L 101 -
spørgsmål 1, hvor ministeren blev bedt om at oversende de nyeste relevante
tal og undersøgelser om drikkevandskvaliteten i private boringer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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